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ZÁPISNICA 
zo zasadnutia Výboru mestskej časti STRED, konaného dňa 8.2.2021 online, 

prostredníctvom aplikácie ZOOM 
 

 
Prítomní poslanci: MUDr. Šimon Žďárský, Mgr. Richard Medal, p. Eva Struhárová, Pavol Bobošík,  
Mgr. Michal Moško,   
Neprítomní poslanci:, Ing. Richard Ščepko, 
       
Prítomná: Mgr. Ivana Suliková – garant VMČ Stred 
Hostia: Ing. Gabriela Vanková – útvar majetku mesta 
 

Program: 
1. Otvorenie 
2. Prerokovanie žiadostí 
3. Odpovede na požiadavky občanov a poslancov z minulého obdobia 
4. Nové požiadavky občanov a poslancov 
5. Rôzne 
6. Záver 

 
 
1. OTVORENIE 
Predseda VMČ Stred MUDr. Žďárský privítal všetkých prítomných a skonštatoval, že VMČ Stred v počte 
poslancov 5 je uznášania schopný. Následne dal hlasovať za program. Všetci prítomní odsúhlasili program.  
 
HLASOVANIE: 
Poslanci v počte  5 ZA odsúhlasili program. 
Za: 5 (MUDr. Šimon Žďárský, Mgr. Richard Medal, p. Eva Struhárová, Mgr. Michal Moško, Pavol Bobošík)      
Proti: 0        Zdržali sa: 0 
 
 
2. PREROKOVANIE ŽIADOSTÍ 
Útvar majetku mesta predložil žiadosť o vyjadrenie k  predaju  nehnuteľnosti   –  pozemku so spevnenou 
plochou, v k.ú. Trenčín, novovytvorená   C-KN parc.č.   769/11  zastavaná   plocha   a nádvorie vo  výmere  cca 
298 m2, odčlenená geometrickým plánom z pôvodnej C-KN parc.č. 769/3 zastavaná plocha a nádvorie, 
zapísanej na LV č. 1, ako vlastník Mesto Trenčín v podiele 1/1-ina,  pre  Slovenské elektrárne a.s.  
Účelom predaja je: 
Majetkovoprávne vysporiadanie príjazdovej komunikácie vedúcej k parkovacím miestam a k nehnuteľnosti vo 
vlastníctve  spoločnosti Slovenské elektrárne, a.s.. 
Ide o pozemok  spevnenú plochu účelovej komunikácie, ktorá slúži ako príjazd, prechod a vstup na parkoviská a 
do spoločnosti žiadateľa.  Vyššie uvedená účelová komunikácia je označená dopravným značením ako 
jednosmerná. Prístup na ňu je na základe tohto dopravného značenia  možný iba cez pozemky v areáli 
spoločnosti Slovenské elektrárne a.s.. Vjazd aj výjazd z pozemkov vo vlastníctve spoločnosti je regulovaný 
rampami. 
      
 VMČ Stred na svojom zasadnutí dňa 15.05.2017 predaj vyššie uvedeného pozemku odporučili. Vzhľadom na 
dlhšie časové obdobie Vás opätovne žiadame o prerokovanie žiadosti.  
    
  Útvar stavebný a životného prostredia MsÚ v Trenčíne, Útvar územného plánovania Mesta Trenčín a Útvar 
mobility MsÚ v Trenčíne dňa 13.01.2021 predaj uvedeného pozemku odporučili.   
 



 

 

2 

HLASOVANIE : 
VMČ Stred hlasovaním 5 ZA odporučili vyhovieť žiadosti. 
Za: 5 (MUDr. Šimon Žďárský, Mgr. Richard Medal, p. Eva Struhárová, Mgr. Michal Moško, Pavol Bobošík)  
Proti: 0  Zdržal sa: 0  
 
Útvar majetku mesta predložil žiadosť o vyjadrenie sa vyjadrenie k predaju nehnuteľností  – pozemkov v k.ú. 
Trenčín, ul. Legionárska, zapísaných na LV č.1, ako vlastník Mesto Trenčín v podiele 1/1-ina  nasledovne: 

1) pre Petra Ridoška: 
- novovytvorená C-KN parc.č. 3340/7 zastavaná plocha a nádvorie o výmere 27 m2, odčlenená 

geometrickým plánom z pôvodnej C-KN parc.č. 3340/5 
Za účelom   majetkovoprávneho   vysporiadania   pozemku,  cez  ktorý  má  žiadateľ zabezpečený prístup k 
svojim nehnuteľnostiam. 
Ide o pozemok vo vlastníctve Mesta Trenčín na Ul. Legionárska. Na novovytvorenej C-KN parc.č. 3340/7 sa 
nachádza časť spevnenej plochy vo  vlastníctve žiadateľa, ktorú nadobudol spolu s kúpou bytových priestorov 
od pôvodného vlastníka. Vzhľadom k tomu, že časť spevnenej plochy sa nachádza  aj na časti pozemku vo 
vlastníctve Mesta Trenčín, p. Peter Ridoško požiadal o majetkovoprávne vysporiadanie. Cez uvedený pozemok 
je zabezpečený prístup k nehnuteľnostiam vo vlastníctve žiadateľa a zároveň slúži  ako odstavná plocha pre 
motorové vozidlo.  

2) pre Róberta Pážika: 
- novovytvorená C-KN parc.č. 3340/8 zastavaná plocha a nádvorie o výmere 47 m2, odčlenená 

geometrickým plánom z pôvodnej C-KN parc.č. 3340/5 
Za účelom majetkovoprávneho vysporiadania pozemku, ktorý bezprostredne susedí s nehnuteľnosťami vo 
vlastníctve žiadateľa a o ktorý sa žiadateľ stará a zveľaďuje ho.  
Ide o pozemok vo vlastníctve Mesta Trenčín na Ul. Legionárska. Na novovytvorenej C-KN parc.č. 3340/8  sa 
nachádzajú okrasné dreviny a kvety, ktoré tvoria deliacu zónu medzi bytovým domom a Ul. Legionárska. Po 
odkúpení pozemku žiadateľ túto zeleň zachová a bude sa o ňu i naďalej starať. Na danom pozemku sa 
nachádza stĺp elektrického vedenia, pričom kupujúci bude v kúpnej zmluve zaviazaný strpieť jeho existenciu 
a povinnosť sprístupniť pozemok oprávneným osobám, vozidlám, mechanizmom za účelom opravy a údržby. 
    V minulosti v danej lokalite Mesto Trenčín zamieňalo pozemky so susedným vlastníkom Stavebným bytovým 
družstvom. Odpredajom vyššie uvedených pozemkov bude zarovnaná línia pozemku na ktorom sa nachádza  
komunikácia.  
     Útvar stavebný a životného prostredia MsÚ v Trenčíne, Útvar územného plánovania Mesta Trenčín a Útvar 
mobility MsÚ v Trenčíne dňa 13.01.2021 a 02.02.2021 predaj  uvedeného pozemku odporučili. 

HLASOVANIE : 
VMČ Stred hlasovaním 5 ZA odporučili vyhovieť žiadosti. 
Za: 5 (MUDr. Šimon Žďárský, Mgr. Richard Medal, p. Eva Struhárová, Mgr. Michal Moško, Pavol Bobošík)  
Proti: 0  Zdržal sa: 0  

 
3. ODPOVEDE NA POŽIADAVKY OBČANOV A POSLANCOV Z MINULÉHO OBDOBIA 
70. MUDr. Žďársky - Do akého dátumu má pán Svetlík postaviť a skolaudovať Ihrisko Nad Tehelňou?  Aké 

sankcie mu vyplývajú, ak to nedodrží? 
 Vie mesto aký bude harmonogram prác tejto stavby? Ak nie, kedy ho bude vedieť?" 
 ODPOVEĎ: V zmysle Zmluvy o budúcej darovacej zmluve a nájomnej zmluve č. 35/2020 uzatvorenej 

medzi Jaroslavom Svetlíkom a manž. ako budúcimi darcami a Mestom Trenčín ako budúcim 
obdarovaným sa zmluvné strany dohodli,  že ak  do 12 mesiacov odo dňa nadobudnutia účinnosti tejto 
zmluvy , t.j. do 7.5.2021 nebude budúcim darcom vydané právoplatné kolaudačné rozhodnutie k 
stavbe resp. iné rovnocenné povolenie oprávňujúce stavbu užívať, je budúci obdarovaný do 6 mesiacov 
od uplynutia tejto lehoty oprávnený vyzvať budúcich darcov na uzavretie darovacej zmluvy, 
predmetom ktorej bude bezodplatný prevod vlastníckeho práva k pozemku a rozostavanej stavbe v 
prospech budúceho obdarovaného. V prípade, ak v uvedenej lehote nebude na stavbu vydané 
právoplatné kolaudačné rozhodnutie resp. iné rovnocenné povolenie oprávňujúce k užívaniu stavby, 
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má budúci obdarovaný nárok na zaplatenie zmluvnej pokuty vo výške hodnoty investície určenej na 
uskutočnenie stavby. Hodnota  výšky investície na uskutočnenie stavby predstavuje  42.589,80 Eur 
vrátane DPH. Táto zmluvná  pokuta sa poníži o všetky preukázateľné náklady a investície budúcich 
darcov investované do stavby a vykonané práce. ÚSaŽP : Stavebný úrad ešte nevydal na predmetné 
ihrisko žiadne povolenie. (ÚSaŽP, ÚMM)    

71. Mgr. Medal - k požiadavke č. 11 - /ul. K dolnej stanici - v akom štádiu sú prípravy rekonštrukcie 
vozovky a vyvýšeného priechodu pre chodcov pri poliklinike?/ chýba doplnenie, resp. spresnenie 
odpovede č. 11 - stav prípravy rekonštrukcie ulice K dolnej stanici a výsledok rokovaní ohľadom 
vyvýšeného priechodu pre chodcov pri poliklinike 

 ODPOVEĎ: Vyvýšený priechod sa bude realizovať spolu s asfaltovaním. Predpokladaný termín: koniec 
novembra 2020. (ÚM) 

72. Mgr. Medal - k požiadavke č. 13 - problematika terasy Speranza: citujem z odpovede a dokladám 
fotografiu skutočného stavu, ktorý je s citovanou odpoveďou v zjavnom rozpore - jednak v bode 
napojenia terasy na fasádu a jednak v bode iba formálneho splnenia požiadavky umiestnenia rampy 
pre vozičkárov: citujem z odpovede ÚP - "Zároveň si dovoľujeme uviesť, že stavebným úradom nebolo 
povolené priame napojenie terasy na priľahlú fasádu objektu - prevádzky SPERANZA (ktorý sa 
nachádza v Mestskej pamiatkovej rezervácii) žiadnymi strojnými súčiastkami, t. j. terasa je stavbou bez 
napojenia na priľahlý objekt, z čoho vyplýva, že sa jedná o samostatnú stavbu. Terasa je prispôsobená 
aj pre osoby s obmedzenou schopnosťou pohybu v zmysle vyhlášky MŽP SR č. 532/2002 Z.z., nakoľko 
výškový rozdiel je riešený nábehovou rampou v zmysle predmetnej vyhlášky." FOTO-v prílohe 

 ODPOVEĎ: Na stavbe bude vykonaný štátny stavebný dohľad. (ÚSaŽP) 
73. Mgr. Medal - k požiadavke č. 15 - problematika nastavenia odpovedí MsÚ na podnety a požiadavky 

občanov a poslancov: ďakujem za snahu toto riešiť, ale zvolená forma riešenia je nedostatočná, 
vyplývajúca z rozdielu vnímania úradníkov MsÚ vs. poslancov MsZ, ktoré podnety sú/nie sú vybavené 
či dostatočne zodpovedané; navrhujem teda pri rokovaniach o podnetoch na VMČ (potažmo Komisiách 
MsZ) vždy vyhodnocovať prítomnými občanmi, poslancami - autormi podnetu - dostatočnosť 
odpovede a v prípade nespokojnosti s odpoveďou bude táto požiadavka s prípadným spresnením 
znovu predložená - osobne som pripravený prípadne o vhodnej forme rokovať s vedením MsÚ 

 ODPOVEĎ: Všetkým požiadavkám nie je možné vždy vyhovieť a to z dôvodov ekonomických, 
odborných, bezpečnostných, atď. Vnímanie výsledku riešenia bude vždy subjektívne. Aktuálnu formu 
riešenia podnetov, požiadaviek a odpovedí považujeme za dostatočnú. Radi privítame akýkoľvek návrh 
na zlepšenie. (KPRE) 

74. Mgr. Medal - k požiadavke č. 28 - oprava asfaltového povrchu okolia ihriska na ul. 28. októbra - "pri 
medveďoch” - prosím o spresnenie odpovede, kto, ako a kedy vykoná túto opravu? 

 ODPOVEĎ: MHSL vykonalo na chodníkoch len čistenie a lokálne opravy nebezpečných úsekov 
asfaltového povrchu. Akékoľvek ďalšie úpravy majú povahu skôr investičného charakteru a je potrebné 
na ne vyčleniť finančné prostriedky v rozpočte. (MHSL) 

75. Mgr. Medal - k požiadavke č. 29 - ako pokračujú rokovania s aktuálnym vlastníkom ihriska “Kupas” na 
Beckovskej ulici? 

 ODPOVEĎ: Vlastník ihriska „Kupas“ na Beckovskej ulici ponúkol Mestu Trenčín ihrisko – pozemok 
vrátane herných prvkov do jeho vlastníctva zámenou za nehnuteľnosti  - pozemky vo vlastníctve Mesta 
Trenčín nachádzajúcich sa v k.ú. Trenčianskej Biskupice. V súčasnej dobe sa pripravujú podmienky 
vzájomnej zámeny nehnuteľností, ktoré budú predložené na rokovanie v orgánoch mesta. (ÚMM) 

76. Mgr. Medal - k požiadavke č. - ad 30 a 31 - k riešeniu vnútroblokov Legionárska - Dlhé Hony a 
Legionárska - Beckovská - prosím o predstavenie zmieňovaných štúdií na obi dva vnútrobloky na pôde 
VMČ - navrhujem tento bod do programu niektorého z nasledujúcich VMČ Stred 

 ODPOVEĎ: Projektová dokumentácia vnútrobloku Legionárska - Beckovská je k dispozícii na ÚÚP, v 
súčinnosti s jej spracovateľom je možné ju prezentovať. (ÚÚP) 

77. Mgr. Medal k požiadavke č. 31 - riešenie stojiska kontajnérov pri Legionárskej 660 na tráve prosím o 
konkrétnu odpoveď a návrh aj dočasného riešenia spevnenia stojiska, predpokladám, že odpoveď o 
príprave štúdií na riešenie celého vnútrobloku autorov tohoto konkrétneho podnetu (SVB Legionári) 
neuspokojila 
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 ODPOVEĎ: ÚÚP súhlasilo so zriadením stojiska tak, ako požadovalo SVB, spracovaná štúdia 
vnútrobloku nie je v kolízii s týmto stojiskom. Súhlas bol daný Útvaru majetku mesta, ktorý bude na 
základe žiadosti SVB ich aj takto informovať. Za UI: ÚI vybuduje stojiská, keď bude mať na ne 
poslancami mestského zastupiteľstva schválené finančné prostriedky (ÚÚP, ÚI) 

78. Mgr. Medal k požiadavke č. 43 - umiestnenie uličných odpadových nádob na ul. Jesenského - v 
odpovedi sa píše o umiestnení odpadových nádob na autobusových zastávkach na ul. Jesenského, 
pokiaľ viem, tam ale žiadne autobusové zastávky nie sú… podnet je od občanov, údajne opakovaný - 
dovolíme si teda podľa odpovede priamo navrhnúť presné miesto inštalácie smetných nádob (po 
dohode s občanmi - iniciátormi podnetu) 

 ODPOVEĎ: V odpovedi sa píše, že okrem iného sú uličné nádoby aj na autobusových zástavkach, ktorá 
je napr. na ul. Karpatská, čo je ulica priamo napojená na ul. Jesenského. Už niekoľkokrát v minulosti 
sme sa vyjadrovali, že na ul. Jesenského napr.  v podchode nie je vhodné miesto na umiestnenie 
nádoby, nakoľko z bezpečnostného hľadiska tam nie je možné zabezpečovať vývoz. Na začiatku ul. 
Jesenského je nádoba pri MŠ.  Hneď za podchodom smer Karpatská sú umiestnené nádoby na 
komunálny odpad, ktoré poslúžia aj na vyhodenie drobného uličného odpadu, ktorý vznikne pri pobyte 
na verejnom priestranstve. (ÚSaŽP) 

79. Mgr. Medal k požiadavke č. 48 a 49 / si pripomenieme 125. výročie narodenia fotografky Márie 
Holoubkovej/ a /osudu pamätnej tabule venovanej hrdinom Kragujevackej vzbury/ nakoľko sa 
odpoveď na tieto podnety odvoláva na ďalšie zisťovania či rokovania v týchto veciach, prosím o 
informáciu, ako tieto zisťovania/rokovania dopadli/ 

 ODPOVEĎ: Vzhľadom na to, že výročie  narodenia Márie Urbasiówny Holoubkovej spadá na rok 2023, 
zatiaľ sa prípravy nekonali. Útvar KIS však ráta s tým, že verejnosti v Trenčíne v aktuálnom čase 
pripomenie jej dielo. Odpoveď bola aj telefonicky prekonzultovaná s p. Medalom. (ÚKIS) 

80. Mgr. Medal - opakovane žiadam o opravu chodníka na Karpatskej ulici pri vjazde do novopostavenej 
bytovky (poškodenie chodníka malo byť riešené pri kolaudácii tejto stavby, teraz je to už starosť 
mesta…) - z priloženej fotografie vyplýva nielen výrazné poškodenie chodníka, znepríjemňujúce pohyb 
chodcom, ale v prípade dažďa v podstate nepriechodnosť z dôvodu hromadenia vody 

 ODPOVEĎ: Opravu chodníka máme od prvého podnetu zaradenú v zásobníku opráv, ale pre 
nedostatok financií sme ju nemohli realizovať. Zostáva v zozname navrhovaných opráv pre rok 2021. 
(MHSL) 

81. Mgr. Medal - opakovane upozorňujem na nebezpečenstvo opadávania omietky z fasády na dome na 
Mierovom nám. č. 35 - prikladám foto, tento týždeň našťastie asi v priebehu noci - spadli na chodník 
ďalšie časti omietky 

 ODPOVEĎ: Vlastníci objektu boli vyzvaní na vykonanie nevyhnutných úprav, nakoľko úpravy v stanovej 
lehote nevykonali, začíname priestupkové konanie a vykonanie nevyhnutých úprav bude vlastníkom 
nariadené rozhodnutím. (ÚSaŽP) 

82. Mgr. Medal - prosím o zaradenie opravy chodníkov na ulici Pod Brezinou do zásobníku IA a navrhujem 
túto opravu zohľadniť pri príprave rozpočtu na rok 2021 

 ODPOVEĎ: Podnet sme zaevidovali v zásobníku opráv a budeme navrhovať realizáciu v roku 2021. 
Zároveň poprosíme o upresnenie konkrétnych úsekov ulice, ak sú také. (MHSL) 

83. Mgr. Medal - pri hoteli Elizabeth sa pri značke označujúcej koniec pešej zóny objavila v novej dlažbe 
“depresia” (prikladám foto) - dávam toto do pozornosti, asi by bolo potrebné zistiť príčinu tohoto 
začínajúceho poškodenia a záručnú opravu 

 ODPOVEĎ: O tomto prepade vieme, bol reklamovaný u zhotoviteľa (ÚI) 
84. Mgr. Medal - prosím o zorganizovanie kontrolného dňa (za účasti kompetentných zástupcov ÚI, resp. 

iných útvarov) na mieste realizácie investícií, prebiehajúcich na území VMČ Stred pre členov VMČ, ktorí 
budú mať záujem - konkrétne na stavbách rekonštrukcie chodníkov a zastávok pri gymnáziu, pri 
nemocnici, rekonštrukcia cesty Pod Brezinou, rekonštrukcia átria 

 ODPOVEĎ: ÚI dohodne s pánom poslancom Medalom termín kontrolného dňa k menovaným stavbám 
MČ Stred (ÚI) 

85. Mgr. Medal - prosím o informáciu o stave rozhodovania o predložených projektoch využitia stánkov a 
celého priestoru Tatra pasáže 
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 ODPOVEĎ: Situácia s COVID-19 tieto procesy spomalila. Aktuálne zvažujeme spôsob realizácie drobnej 
rekonštrukcie podchodu s pomocou dobrovoľníkov občianskeho združenia ktoré má záujem tzv. 
“odpracovať” pomocou dobrovoľníckej práce na rekonštrukcii podchodu a tak ušetriť časť finančných 
prostriedkov potrebných na túto rekonštrukciu. Predpoklad vizuálu podchodu je výmena okenných 
častí, výmena osvetlenia a inštalácia modulárnych výstavných dosiek. Priestor by mal byť 
zrekonštruovaný tak, aby bol využiteľný v budúcnosti pre akékoľvek umelecko-výstavné priestory.  

 Nakoľko sa nám rozbehla druhá vlna COVID-19 a zároveň hore spomenutý návrh s dobrovoľníckou 
prácou na investičnej akcii je relatívne komplikovaný proces nedôjde v najbližších mesiacoch k 
viditeľnému posunu v tejto veci. Medzičasom dávame pravidelne mechanicky a chemicky čistiť priestor 
podchodu a výťahov. Pred cca 6 týždňami bol celý podchod dôkladne vyčistený od grafitov a plagátov. 
(viceprimátor Žák) 

86. MUDr. Žďárský - žiada opraviť poklopy na ul. Hodžovej, aby boli na úrovni komunikácie 
 ODPOVEĎ: Upozorníme na to pri kolaudácii ulice Hodžova. (ÚM) 
87. Ing. Ščepko - Priechod pre chodcov na Dlhých Honoch. Prosím o úpravu/orez kríkov pri priechode pre 

chodcov, ktorý zakrýva vodičovi nie len malých chodcov (deti), ktoré prechádzajú denne týmto 
priechodom. Každé ráno na tomto priechode stojí príslušník MsP, no aj napriek tomu si takéto dôležite 
veci evidentne nikto z nich nevšíma. Čo ukazujú aj fotky nižšie, kde takmer nevidieť ani príslušníka MsP 
v reflexnej veste, nieto ešte žiakov základnej školy. 

 ODPOVEĎ: Kríky v ostrovčekoch pri prechode pre chodcov ZŠ Dlhé Hony, sme upravili 18.9.2020 , a to 
tretím orezom v tomto roku. Správca zelene v tomto čase podáva žiadosť na výrub krov, s návrhom na 
výsadbu inej vhodnej zelene, ktorej výška vzrastu nepresiahne 40cm od zeme, čo považujeme za 
zvýšenie bezpečnosti v okolí prechodu pre chodcov. (MHSL) 

88. Ing. Ščepko - Biskupická ulica – orez stromov a kríkov na chodníku. Aj tu by som chcel poprosiť o orez 
drevín, keďže výrazne zužujú chodcom priestor na chodníku, čo dokazujú aj fotografie nižšie. Zároveň 
chcem poprosiť o odstránenie z trávnatej plochy betónový podstavec a odasenú tyč po bývalej reklame 
spoločnosti MPL Stavebniny (čo dokazuje aj fotografia z roku 2019). Ideálne však požiadať danú 
spoločnosť o jej odstránenie. 

 ODPOVEĎ: Orez zelene pri chodníku na Biskupickej ulici sme vykonali v mesiaci august. Stĺpik 
dopravnej značky a betónový fragment v trávniku bol odstránený. (MHSL) 

89. Ing. Ščepko - Ulica 28. Októbra – priechod pre chodcov. Minulý rok som dával podnet ohľadom 
nacenenia projektovej dokumentácie na vyvýšený priechod pre chodcov pri detskom ihrisku. Práve 
takýto priechod by zvýšil bezpečnosť chodcov (a hlavne detí), ktoré navštevujú toto detské ihrisko. 
Výhľadové parametre hlavne z časti od zaparkovaných áut neumožňujú vodičovi rýchlo zareagovať, ak 
aj ide neprimerane rýchlo. Práve takýto typ priechodu by donútil vodičov spomaliť práve pri detskom 
ihrisku. Preto sa chcem spýtať, kto rozhodoval o znížení obrubníkov v mieste priechodu namiesto 
zvýšenia bezpečnosti v podobe vyvýšeného a pre chodcov výrazne komfortnejšieho priechodu. Práve 
pri ihrisku na Karpatskej ulici sa mi po komunikácii s dopravným policajtom podarilo presadiť takýto 
vyvýšený priechod. Zvlášť, ak je situovaný pri detskom ihrisku. Prečo sa v tomto nepokračuje? Útvar 
mobility s takýmto opatrením súhlasil. Namiesto vyvýšeného priechodu ako je 2x na Karpatskej ulici 

 ODPOVEĎ: Útvar mobility nezadal práce na zníženie obrubníkov. Práce pravdepodobne vykonal 
správca cesty vo vlastnej réžii na žiadosť obyvateľov. Na to aby mohol byť v daných miestach 
vybudovaný zvýšený priechod pre chodcov je potrebné ulicu opraviť a dobudovať odvodnenie. Takáto 
investičná akcia sa žiaľ v rozpočte mesta Trenčín, ktorý schvaľujú poslanci MsZ nenachádza. (ÚM) 

90. Ing. Ščepko - Súdna ulica – viac ako 10 rokov neodtekajúci kanál. Tento podnet dávam opakovane. 
Zároveň prikladám odkaz z môjho blogu, ktorý na tento problém poukazoval ešte v čase, kedy som 
nebol zvolený za poslanca: https://scepko.blog.sme.sk/c/234834/Priklady-preco-Trencin-nie-je-Mesto-
pre-ludi-II.html Chcel by som požiadať, aby bola vsakovacia kanálová vpusť napojená na kanalizáciu 
vedenú v strede vozovky tak, ako sa to udialo asi pred 9 rokmi s kanálom hneď oproti. Tým bol 
problém s obrovskou mlákou definitívne odstránený. Na fotografiách nižšie je vidieť, že vodiči aj dnes 
prechádzajú touto mlákou tak, že striekajúca voda zasahuje nie len chodník (a chodcov), ale aj ploty a 
časť súkromných pozemkov. Je to vidieť na poslednej fotografii, kde je chodník mimo mláky suchší 
(modrá a oranžová šípka). 
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 ODPOVEĎ: Úpravu dažďovej vsakovacej vpuste sme zaradili do zoznamu opráv v stavebnej údržbe 
miestnych komunikácií. Práce budú naplánované na jar budúceho roka 2021. (MHSL) 

91. Ing. Ščepko - Mestské informačné tabule. Chcel by som sa spýtať na pravidlá pri umiestňovaní 
informačných letákov kultúrnych akcii, ktoré neorganizuje mesto. Ako vidieť na fotografii nižšie, vo 
vitrínach, ktoré slúžia na zverejnenie zápisníc z VMČ pre obyvateľov, sú umiestňované aj kultúrne 
akcie. Leták musel byť umiestnený pracovníkom MsÚ, keďže nikto iný od vitrín kľúče nemá. Ak je 
takéto informovanie možné, bolo by dobré upozorniť na túto možnosť celú kultúrnu obec v Trenčíne. 

 ODPOVEĎ: Do vývesiek môžu byť umiestňované iba úradné dokumenty. Zamestnanec MÚ, ktorý leták 
do vývesiek umiestnil bol v danej veci usmernený a následne boli letáky zo všetkých vývesiek 
odstránené. Za pochybenie sa ospravedlňujeme. (ÚIS) 

92. Ing. Ščepko - Ulica I. Olbrachta – odpad v okolí smetných nádob na triedený zber. Hľadaniu 
vhodnejšieho miesta nádob na triedený odpad som sa venoval v tejto lokalite už niekoľko krát. Tento 
krát by som chcel podporiť kolegyňu Struhárovú, ktorá upozornila na dlhodobé neodnášanie rôzneho 
odpadu, čo dokazuje aj fotografia nižšie. Prosím o vyčistenie priestoru. 

 Opäť by som sa chcel spýtať, či nie je možné nájsť týmto nádobám vhodnejšie miesto, prípadne 
neuvažovať o zrušení jedného parkovacieho miesta pre potreby stojiska. Umiestnenie na chodníku nie 
je vhodné. 

 ODPOVEĎ: Z každého stojiska je odpad pravidelne vyvážaný v stanovenej frekvencii pre každý druh 
odpadu. Prosíme upresniť čo chápať pod dlhodobým neodnášaním odpadu. Miesto na ul. Olbrachtova 
bolo jediným vhodným miestom pre umiestnenie nádob na triedený zber. Vzhľadom k tomu, že si toto 
stojisko občania začali mýliť zrejme so zberným dvorom a na stojisku končili odpady, pre ktoré na 
tomto mieste neboli umiestnené nádoby a mesto muselo pravidelne zabezpečovať dočisťovanie 
stojiska, bolo toto miesto zrušené a nádoby stiahnuté. (ÚSaŽP) 

93. p. Struhárová - na ul Olbrachtovej stojisko kontajnerov oproti ARENA pubu, vyriešiť separovaný odpad, 
býva tam rôzny komunálny a separovaný odpad vyhodený 

 ODPOVEĎ: Stojisko nádob na triedený zber  bolo z dôvodu pravidelného vytvárania neleg. skládok 
zrušené (ÚSaŽP) 

94. p. Struhárová - na križovatke Tatranská a Krátka parkujú tam autá, ak tam je zaparkovaná dodávka 
bývajú tam veľké kolízie, nie je tam nič vidieť. Asi bude potrebné zrušiť 1 parkovacie miesto. Zahatáva 
to výhľad doprava. 

 ODPOVEĎ: Táto požiadavka tu už bola, potom bola stiahnutá, a teraz je tu opäť. Dané miesto nie je 
parkovacím miestom, platí tu zákaz státia vyznačený podľa už neplatnej vyhlášky 9/2009 žltou 
prerušovanou čiarou. Podľa prechodných ustanovení vyhlášky 30/2020 je toto dopravné značenie stále 
platné, a to po dobu 2 rokov. Do tej doby bude nahradené značením podľa novej vyhlášky. (ÚM) 

95. Ing. Ščepko - Chodník pred školou na Ulici Dlhé Hony. Chcel by som poprosiť o vyčistenie chodníka 
prevažne v časti pred ZŠ na Dlhých Honoch. Viem, že ide o pomerne frekventovaný chodník, kde 
niektorí študenti odhadzujú malý odpad, no zároveň je na chodníku aj lístie nazbierané z niekoľkých 
mesiacov. Čo ukazuje aj fotografia nižšie. 

 ODPOVEĎ: Zvýšime frekvenciu čistenia od padajúceho lístia v rámci údržby chodníkov v jesennom 
období podľa potreby so zreteľom na bezpečnosť chodcov. (MHSL) 

 
4. NOVÉ POŽIADAVKY OBČANOV A POSLANCOV 
 
1. Mgr. Medal - k téme vrátenia ulice Narcisová k obojsmernej prevádzke - prosím o vyrozumenie 

výsledku prerokovania témy s ODI 
2. Mgr. Medal - k téme terasy Speranza a vykonaného štátneho stavebného dohľadu - ďakujem za 

zaslanie zápisnice, k podstate veci som sa však nič nedozvedel - spýtam sa teda inak: prosím o 
vysvetlenie, kto a na základe čoho vydal kolaudačné rozhodnutie, keďže stavba bola a je v rozpore so 
stavebným povolením (citujem stanovisko ÚP z 9. 3. 2020: “...stavebným úradom nebolo povolené 
priame napojenie terasy na priľahlú fasádu objektu - prevádzky SPERANZA (ktorý sa nachádza v 
Mestskej pamiatkovej rezervácii) žiadnymi strojnými súčiastkami, t. j. terasa je stavbou bez napojenia 
na priľahlý objekt, z čoho vyplýva, že sa jedná o samostatnú stavbu.”) a aj v rozpore s VZN č. 12/2013. 
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3. Mgr. Medal - k veci statiky oplotenia areálu Nemocnice pri zastávke na Legionárskej prosím o zaslanie 
protokolu z vykonaného štátneho stavebného dohľadu - znova upozorňujem na vážnosť situácie - 
minimálne jeden z pilierov plota už iba voľne stojí na múriku a pri kontakte (ak sa napríklad cestujúci 
čakajúci na autobus bude chcieť o pilier plota oprieť) hrozí jeho zrútenie! 

4. Mgr. Medal - dávam na zváženie premiestnenie lavičky, umiestnenej na hrádzi v blízkosti nového 
cestného mosta - lavička nie je umiestnená na mieste, ktoré by bolo atraktívne (výhľad do 
podnikateľského dvora plného odpadového materiálu). Namiesto toho sa stalo obľúbeným 
stanoviskom alkoholikov, ako dokladá priložená fotografia s vyzbieraným odpadom z bezprostredného 
okolia lavičky (nejedná sa o ojedinelý prípad, skôr o každotýždenné pravidlo) 

5. Mgr. Medal - prosím o informáciu, či (a ak áno ako) bude mesto riešiť nevyhovujúce (malé) priestory 
pre Sociálny šatník v Trenčíne - podľa mojich informácií bolo tejto iniciatíve prisľúbené pôsobiť v 
dôstojnejších priestoroch v KS Dlhé Hony, ktorého objekt bol však kvôli porušenej statike uzavretý - 
budú iniciatíve poskytnuté iné priestory? kedy? aké? 

6. Mgr. Medal - prosím o preverenie splnenia podmienok predajnej a nájomnej zmluvy s p. Hudým, 
prerokovávanej na VMČ Stred 11. 11. 2019 (vstup na Brezinu z Partizánskej ulice popri pozemkoch p. 
Hudého) - v lokalite došlo k oploteniu pozemkov, vrátane doterajšej cesty do lesoparku Brezina. 
Namiesto toho je popri plote funkčný iba strmý chodník, čím sa v podstate znemožnil touto trasou 
prístup do lesoparku Brezina menej mobilným občanom, seniorom, ako aj rodinám s kočíkmi. 
Trasovanie nového chodníka sa podľa mňa nezhoduje s pôvodným návrhom, schváleným na VMČ 11. 
11. 2019. Prikladám fotografie, dokumentujúce aktuálny stav, aj pôvodný návrh. Zároveň prosím o 
návrh riešenia - teda obnovenia pohodlnejšieho sprístupnenia lesoparku Brezina v tejto lokalite. 

 
 
5. RÔZNE 
- bez príspevku 
 
 

6. ZÁVER 
 
MUDr. Žďárský poďakoval všetkým prítomným za účasť na stretnutí a ukončil zasadnutie VMČ Stred. Najbližší 
VMČ Stred sa bude konať dňa 8.3.2021 o 16,00 hod.  
 

Zapísala: Mgr. Ivana Suliková     
v Trenčíne dňa 12.2.2021      
 
 

MUDr. Šimon Žďárský   
 Predseda VMČ Stred 

 
Začiatok VMČ: 16.00 hod. 
Ukončenie VMČ: 16.40 hod.   


